
Základní a mateřská škola Družec, Ke Kostelu 77, 273 62, 
Družec 

 

Zasedání školské rady 21. 2. 2018 
Přítomni: 
Mgr. Hana Jelínková – zástupce školy, předsedkyně ŠR 

Lenka Volfová – zástupce rodičů 

Simona Gestbergerová – zástupce rodičů 

Petr  Niedermaier – zástupce zřizovatele 

Ing. Antonín Lomecký – zástupce zřizovatele 

 

Nepřítomni: 
Petra Ondřejová – zástupce školy 

 

Hosté: 

Mgr. Simona Staňková, ředitelka školy 

Ilona Filipová, zástupce pedagogů MŠ 

 

Program zasedání ŠR 4. 10. 2017 

1. Seznámení školské rady s výsledky konané školní inspekce 

2. Hodnocení školních akcí – vánoční koncert, Masopust 
3. Příprava školního plesu – příspěvek OÚ na kapelu 

4. Příspěvek OÚ na plaveckou výuku 

5. Proplácení jízdného žákům reprezentujících školu v soutěžích 

6. Školní zahrada – nové herní prvky 

7. Tělocvična 

8. Zahradní slavnost – příprava 

9. Diskuze – školní výlet 

 

ad 1) Členové školské rady byli podrobně seznámeni s hodnotící zprávou České školní 
inspekce. Inspekční činnost byla provedena v ZŠ a MŠ Družec v měsíci prosinci 2017. 
 

Předmět inspekční činnosti: 
 Získávání a analyzování informací o vzdělávání dětí a žáků, o činnosti škol zapsaných do 
školského rejstříku podle § 174 odst. 2 písm. a) zákona č. 561/2004 Sb., o předškolním, 
základním, středním, vyšším odborném a jiném vzdělávání (školský zákon), ve znění 
pozdějších předpisů. Hodnocení podmínek, průběhu a výsledků vzdělávání poskytovaného 
základní školou, mateřskou školou a školní družinou podle § 174 odst. 2 písm. b) zákona č. 
561/2004 Sb., ve znění pozdějších předpisů, zjišťování a hodnocení podmínek, průběhu a 
výsledků vzdělávání podle příslušných školních vzdělávacích programů; zjišťování a 



hodnocení naplnění školního vzdělávacího programu a jeho souladu s právními předpisy a 
rámcovým vzdělávacím programem podle § 174 odst. 2 písm. c) zákona č. 561/2004 Sb., ve 
znění pozdějších předpisů. 
Ve všech oblastech byla ŽŠ a MŠ Družec hodnocena velmi kladně. 
Zastupitel obce pan ing. Lomecký vznesl námitku týkající se vhodnosti využívání herního 
prvku (houpačka), který je umístěn ve sportovním areálu obce, dětmi mateřské školy a 
zároveň vznesl dotaz, zda probíhá hospitační činnost při vycházkách MŠ. Doposud hospitace 

na vycházkách MŠ provádí vedoucí učitelka Petra Ondřejová. Proběhla diskuze. Zástupce MŠ 
považuje tuto námitku za neoprávněnou. Ředitelka školy zajistí hospitační činností 
oprávněnost námitky. 
 

ad 2) Školská rada byla seznámena s hodnocením školních akcí – Masopust, Vánoční koncert. 
Proběhla diskuze – návrh rodičů – zajištění občerstvení obcí. 
 

ad 3) Školská rada byla seznámena s žádostí školy o příspěvek obce Kč 8 500,- na hudební 

doprovod školního plesu. Obcí odsouhlasen příspěvek Kč 6 000,-. Ředitelka školy seznámila 
školskou radu s časovou i finanční náročností přípravy této akce a odůvodnila tak žádost o 
příspěvek v celé částce Kč 8 500,-. Bude projednáno na zasedání zastupitelstva obce 8.3.2018. 

 

ad. 4) Školská rada byla seznámena s žádostí školy o příspěvek obce na plaveckou výuku pro 
žáky. Bude projednáno na zasedání zastupitelstva obce 8.3.2018. 

 

ad 5) Školská rada byla seznámena s žádostí obce o proplácení jízdného žákům 
reprezentujících školu na sportovních a jiných soutěžích. Projednáno, v řešení. 
 

ad 6) Školská rada byla seznámena se záměrem školy umístit na školní zahradě nové herní 
prvky. Proběhla diskuze, v jednání. 

 

ad 7) Školská rada byla seznámena s přetrvávajícím problémem s nevyhovující tělocvičnou 
pro výuku tělesné výchovy (i pro sportovní zájmovou činnost apod.). Proběhla diskuze. Tuto 

skutečnost obec řeší již několik let. Konkrétní termín není doposud znám. 
 

ad 8) Školská rada byla seznámena s přípravou Zahradní slavnosti, která se uskuteční 
v květnu v prostorách školy a školní zahrady. 
 

ad 9) Zastupitel obce ing. Lomecký se v diskuzi vyjádřil o nevhodnosti zařazování školního 
výletu (školy v přírodě) do vzdělávacího procesu žáků. Jako důvod své námitky uvedl 
zameškání 3% výuky a minimální přínos pro žáky. Zástupci školy a zástupci rodičů považují 
tuto námitku za neoprávněnou a vyjádřili svůj nesouhlas. V diskuzi uvedli pádné důvody pro 
konání školy v přírodě, která patří mezi aktivity podporující zdravý rozvoj dětí a žáků ve 
všech směrech. 
 

 

 



Zapsala: Mgr. Hana Jelínková                                                  Družec  22.2.2018 

 

 

 

 

 


